
BRMG0063/KRI / 02 / 2006 

Protokół  Nr  46 – 02 / 2006 
Z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Gdańska 

Które odbyło się w dniu 13 lutego  2006 roku 
W sali 109 w Nowym Ratuszu ul. Wały Jagiellońskie 1 

Posiedzenie komisja rozpoczęła o godz. 17.00 

Obecność: 
W  posiedzeniu  uczestniczyło  6    (  sześciu  )  członków 

Komisji,  czyli  było  quorum  do  podejmowania  wniosków  i  decyzji  – 
lista obecności stanowi załącznik nr 1  do protokołu 

W posiedzeniu przewodniczył Pan  radny Sławomir Kosakowski  – 
Przewodniczący Komisji. 

Przewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Powitał  członków  Komisji  oraz  zaproszonych  gości  –  lista  gości 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Po powitaniu wszystkich zebranych poinformował, że: 

Projekt porządku obrad członkowie Komisji otrzymali. 
Czy są uwagi do tak zaproponowanego porządku obrad? 

Ponieważ  nie  było  uwag,  Przewodniczący  Komisji  poddał  pod 
głosowanie zaproponowany porządek obrad Komisji. 

PORZĄDEK  OBRAD: 

1,  Omówienie  procedury  analizy  wykonania  budżetu  Miasta 
Gdańska za 2005 rok oraz powołanie zespołów kontrolnych. 
2. Rozpatrzenie bieżącej korespondencji. 
3. Przygotowanie planu pracy Komisji na 2006 rok. 
4. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

Komisja – jednogłośnie – 6 głosami „za’  przyjęła porządek obrad. 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu.
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PUNKT  1 

Omówienie procedury analizy wykonania budżetu Miasta 
Gdańska za 2005 rok oraz powołanie zespołów kontrolnych 

Przewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Zgodnie  z  ustawą  i  ze  statutem,  Komisja  Rewizyjna  występuje  z 
wnioskiem  do  Rady  w  sprawie  udzielenia  lub  nieudzielenia 
absolutorium  Prezydentowi.  Abyśmy  mogli  wystąpić  z  takim 
wnioskiem musimy dokonać sprawdzenia wykonania budżetu miasta 
Gdańska za 2005 rok. Proponowałbym, aby procedura odbywała się 
tak  jak w  roku  ubiegłym. Chyba,  że członkowie Komisji mają  jakieś 
zmiany.  Każdy  radny  przeprowadzi  zgodnie  ze  statutem  i 
regulaminem Komisji Rewizyjnej kontrolę w przydzielonym do kontroli 
Wydziałach Urzędu Miejskiego. 

Następnie  ustalono  wykaz  członków  Komisji  Rewizyjnej  RMG 
upoważnionych  do  przeprowadzenia  czynności  kontrolnych  w 
zakresie  wykonania  budżetu  miasta  Gdańska  za  2005  rok  w 
poszczególnych Wydziałach Urzędu Miejskiego w Gdańsku. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do zaproponowanego podziału i 
jednogłośnie – 6 głosami „ za”  przyjęli zaproponowany podział. 

Wykaz członków Komisji Rewizyjnej RMG stanowi załącznik 
nr 4 do protokołu 

Przewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Po przeprowadzeniu kontroli i na podstawie zebranych informacji na 
posiedzeniu  Komisji  w  dniu  27  marca  br.  przygotujemy  zbiorcze 
sprawozdanie  z  wykonania  budżetu  Miasta  Gdańska  za  rok  2005, 
które przekażemy do RIO. 

Zawiadomienie  o  podjęciu  czynności  kontrolnych  w  Urzędzie 
Miejskim w Gdańsku stanowi załącznik nr 5 do protokołu.
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PUNKT  2 

Rozpatrzenie bieżącej korespondencji 

  sprawa  państwa Bożeny i Zygmunta Iwaszkiewicz 

Przewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Państwo Iwaszkiewicz wystąpili do naszej Komisji z pismem w sprawie 
wyjaśnienia  rozbieżności  zaistniałych  w  oznaczeniu  na  mapie  ilości 
kondygnacji nieruchomości położonej w Gdańsku przy ul. Metalowców 
11.  Wystąpiliśmy  do  Pana  Prezydenta  o  wyjaśnienie.  Otrzymaliśmy 
odpowiedź od Zastępcy Prezydenta Miasta Gdańska Pana Wiesława 
Bielawskiego. Państwo Iwaszkiewicz piszą do nas ponownie. 

Radny Włodzimierz Byczkowski – członek komisji 
Dla  mnie  najważniejsze  w  tej  całej  sprawie  jest  to,  dlaczego  w 
miesiącu  listopadzie  ubiegłego  roku  z  M2  przekwalifikowano  na  M, 
gdyż  nie  było  podstaw  aby  przekwalifikować.  Później  poprawiono  i 
przywrócono do M2. 

Przewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Mam następująca propozycję: w celu  szczegółowej analizy i informacji 
uzyskanej  od  Zastępcy  Prezydenta  Miasta  Gdańska  Pana Wiesława 
Bielawskiego,  proponuje  rozpatrzenie  tej  sprawy  przenieść  na 
następne posiedzenie Komisji. 
Jednocześnie  zobowiązuję  Panią  radną  Małgorzatę  Chmiel  i  Pana 
radnego  Włodzimierza  Byczkowskiego    do  zbadania  sprawy  oraz 
sformułowania  pytań  do  Pana  Prezydenta  celem  ostatecznego 
załatwienia sprawy. 

  sprawa  Państwa Marty i Jana Liszewskich 

Przewodniczący komisji radny Sławomir Kosakowski 
Wpłynęło  do  nas  pismo  Państwa  Liszewskich  w  sprawie  zawarcia 
umowy dzierżawy gruntu gminnego przylegającego do nieruchomości 
położonej  w  Gdańsku  przy  ul.  Zamenhofa  19/21.  Otrzymaliśmy 
obszerną  odpowiedź  od  Pana  Szczepana  Lewny  –  Zastępcy 
Prezydenta Miasta Gdańska. 
Proponuję  przyjąć  udzieloną  odpowiedź,  informując  jednocześnie 
skarżących,  że  Komisja  Rewizyjna  przyjęła  do  wiadomości  treść 
udzielonej  odpowiedzi.  Jednocześnie  Komisja  uznaje  sprawę  za 
zakończoną.
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  skarga Pani Ireny Czarneckiej  zam. przy ul. Zawiejskiej w 
Gdańsku 

Przewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Z Kancelarii Rady Ministrów przesłano skargę Pani  Ireny Czarneckiej 
zam  przy  ul.  Zawiejskiej  103  w  Gdańsku.  Skarga  dotyczy  odmowy 
przez  Pana  Prezydenta  Miasta  Gdańska  naprawienia  szkód  jakie 
zostały  poczynione  na  działce  ogrodniczej  przez  inwestora  przy 
przebudowie ulicy Żuławskiej w Gdańsku. 
Proponuję wystąpić do Pana Prezydenta o wyjaśnienie sprawy. 
Proponuję następującą treść pisma: 
Komisja Rewizyjna RMG po zapoznaniu się ze skarga skierowaną do 
Komisji przez Panią  Irenę Czarnecką w sprawie odmowy przez Pana 
Prezydenta  Miasta  Gdańska  naprawienia  szkód  poczynionych  na 
działce ogrodniczej przez inwestora przy przebudowie ulicy żuławskiej 
w Gdańsku, zwraca się do Pana Prezydenta o ustosunkowanie się do 
skargi. 
Powyższą treść pisma, członkowie Komisji przyjęli jednogłośnie – 
6 głosami „ za” . 

  skarga Pani Hanny Kijowskiej zam. przy ul. Lipowskiej 8 w 
Gdańsku 

Przewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Do  Prezydenta  Miasta  Gdańska  Pana  Pawła  Adamowicza  wpłynęła 
skarga złożona przez Panią Hannę Kijowską. Skarżąca składa skargę 
na  działalność  Wydziału  Edukacji  i  Sportu  Urzędu  Miejskiego  w 
Gdańsku,  Proponuję  przekazaną  skargę  przez  Panią  Danutę 
Janczarek  –  Sekretarza  Miasta  Gdańska  przekazać  ponownie  do 
rozpatrzenie do Pana Prezydenta. 

 pismo towarzystwa Krzewienia Kultury Fizycznej Ognisko „ 
PRZYMORZE” 

Przewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Towarzystwo    Krzewienia  Kultury  Fizycznej    Ognisko  „  Przymorze” 
wystąpiło  z  pismem    do    Dyrektora  MOSiR  w  Gdańsku    Pana  Leszka 
Paszkowskiego, a do naszej Komisji do wiadomości w sprawie odwołania 
pisemnego    nieograniczonego  II  przetargu  na  dzierżawę  gruntu  wraz  z 
kortami tenisowymi  przy ul.  Dąbrowszczaków 13. 

Radny Włodzimierz Byczkowski   członek Komisji 
Uważam,  że  jako  Komisja  powinniśmy  wystąpić  do  Pana  Prezydenta  o 
udzielenie nam informacji – w jakim stanie znajduje się ten Ośrodek?
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Przewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
W  związku  z  tym,  proponuję  wystąpić  do  Pana  Prezydenta  Miasta 
Gdańska o ustosunkowanie się do pisma. 
Proponuję następująca treść pisma: 
Komisja Rewizyjna RMG po zapoznaniu się z pismem skierowanym przez 
Towarzystwo  Krzewienia  Kultury  fizycznej  –  Ognisko  „  Przymorze” 
skierowanego  do  Dyrektora  MOSiR  w  Gdańsku  Pana  Leszka 
Paszkowskiego,  w  sprawie  odwołania  pisemnego  nieograniczonego 
przetargu II na dzierżawę gruntu wraz z kortami przy ul. Dąbrowszczaków 
13   zwraca się z prośba o ustosunkowanie się do pisma. 
Jednocześnie  Komisja  zwraca  się  o  przedstawienie  informacji  na  temat 
aktualnego  stanu  faktycznego  i  prawnego  Ośrodka  oraz  czy  jest 
prowadzone jest postępowanie przez Prokuraturę Rejonową  w Gdańsku. 
Powyższą treść pisma, członkowie Komisji przyjęli jednogłośnie – 
6 głosami „ za” . 

PUNKT  3 

Przygotowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej RMG na 
2006 rok 

Przewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Panowie:  radny  Czesław  Nowak,  radny  Włodzimierz  Byczkowski  i 
radny Grzegorz Sielatycki  złożyli  propozycje do planu pracy komisji 
na 2006 rok. 
Propozycje  do  planu  pracy  Komisji  Rewizyjnej  RMG  radnego 
Czesława Nowaka – stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
Propozycje  do  planu  pracy  Komisji  Rewizyjnej  RMG  radnego 
Włodzimierz  Byczkowskiego  –  stanowi  załącznik  nr  7  do 
protokołu. 
Propozycje  do  planu  pracy  Komisji  Rewizyjnej  RMG  radnego 
Grzegorz Sielatyckiego  – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Radny Czesław Nowak – członek Komisji 
Proponuję,  aby  w  miesiącu  maju  powołać  zespół  kontrolny  do 
sprawdzenia  stanu  nabrzeży  Motławy  i  gospodarowanie  pasem 
nadmorskim. 
Natomiast  zespół  kontrolny  ds.  nadzoru  nad  prawidłowym 
funkcjonowaniem  pracowniczych ogródków działkowych na miesiąc 
czerwiec. 

Przewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Propozycje radnego Byczkowskiego proponuję ująć w planie pracy w 
miesiącu wrześniu,  a  propozycje  radnego Sielatyckiego w miesiącu 
październiku. Proponowałbym, abyśmy przeprowadzili również
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kontrolę w  jednym z wydziałów Urzędu Miasta, a  to  z  tej przyczyny 
aby  nam  nie  zarzucono,  że  nasze  kontrole  nie  objęły  zakresem 
bezpośrednio  Urzędu.  Czy  Pani  radna  Chmiel  nie  zechciałaby 
skontrolować np. Wydziału Skarbu, lub  Wydziału Architektury? 

Radna Małgorzata Chmiel – członek Komisji 
Podporządkuję się każdej decyzji Pana Przewodniczącego. 

Przewodniczący komisji radny Sławomir Kosakowski 
Mamy następujące propozycje: 

  20 marca br zajmujemy się budżetem, 
  w maju powołujemy zespół do sprawdzeniu stanu nabrzeży 

Motlawy i pasa nabrzeży, 
  czerwiec – ogródki działkowe, 
  kwiecień – kontrola w Wydziałe Architektury 

  wrzesień – kontrola w ZdiZ, 
  wrzesień – Gdańskie Centrum Uzależnień od Alkoholu 
Kto jest za takim planem pracy Komisji na 2006 rok? 
Członkowie  Komisji  jednogłośnie  –  6  głosami  „ za”   przyjeli  plan 
pracy. 
Plan pracy stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Ponieważ  nie  było  spraw  niesionych,  wolnych  wniosków  – 
Przewodniczący  Komisji  radny  Sławomir  Kosakowski 
podziękował  wszystkim  za  przybycie  na  posiedzenie  Komisji 
Rewizyjnej RMG. 

Posiedzenie zakończono o godz. 19.oo. 

Przewodniczący 
Komisji  Rewizyjnej  RMG 

Sławomir  Kosakowski 

Protokół sporządziła 
M.Topczewska – prac. BRMG


